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روزهایی   ، امروز تا  فصل  ابتدای  از  پرسپولیس 
کرده است. یک روز  را تجربه  پر نوسان و سینوسی 
کارلوس  فوق العاده بوده و هفته بعد ضعیف. خوان 
از مشاوران  با اطلاعات غلط و استفاده  گاریدو هم 
کم تجربه، از همان بدو ورود، برخورد با بازیکنان را در 
کادر  اولویت قرار داد و البته جابجایی هایی نیز در 
فنی به وجود آورد و به قول معروف دشمن برای خود 
تراشید تا پرسپولیس به این حال و روز وخیم گرفتار 

شود.

شرایطی که گاریدو در تله آن افتاد
که می گوید:  در فوتبال ایران ضرب المثلی هست 
گر  »یک دشمن زیاد است و هزار دوست، کم.« یعنی ا
شما در گروهی کار کنید که حتی یک دشمن داشته 
کامی می رسید. همین شرایطی  باشید، سرانجام به نا
که گاریدو در تله  آن افتاد و هرگز نتوانست از این چاهی 
خارج  سلامت  به  بود،  ساخته  خود  دستان  با  که 
شود. این روزها همه مثل آوار روی سر گاریدو خراب 
شده اند. بخصوص بعد از شکست سه بر یک مقابل 
انتقادها  این  خانگی.  ورزشگاه  در  رفسنجان  مس 
فقط متوجه مرد اسپانیایی است و هیچ کس نمی گوید 

این  پنهان شده اند هم در  که پشت ماجرا  افرادی 
کامی نقش داشته اند. مدیرانی که میان این همه  نا
گزینه به نام گاریدو رسیدند، چرا حالا سکوت کرده اند؟

انتخابگران کجا هستند؟
کسانی که او را انتخاب کردند این روزها کجا هستند؟ 
گاریدو بودند، باز هم  که یکی از دلایل جذب  آقایانی 
کافی است به  از مربی اسپانیایی حمایت می کنند؟ 
مصاحبه مدیران جوان باشگاه در اوائل مهرماه نگاهی 
بیندازیم. جایی که او تمام قد از گاریدو حمایت کرد و 
کنایه هایی هم به منتقدان زد: » بالاخره تغییر و تحولات 
را دارد و در پرسپولیس  همیشه ماجراهای خودش 
هم این موضوع سخت تر است. ما در نقل و انتقالات 
کردیم و مردم  گزینه های زیادی صحبت  تابستانی با 
هم دوست داشتند برخی گزینه ها بیایند اما با وجود 
شرایط موجود، ما گاریدو را انتخاب کردیم. فکر می کنم 
گرفتیم و یک مربی برای پرسپولیس  مزد صبرمان را 
انتخاب کردیم که به کارمان آمد. با وجود اینکه تقریبا 
کرد و ورزشگاه هم نداشتیم، اما  ۷۰ درصد تیم تغییر 
گاریدو در نتیجه گیری عالی بوده و امیدوارم همینطور 
تمرکزش را حفظ کند و با این نظم و انضباطی که دارد 

بتواند به پرسپولیس بیشتر کمک کند.«

ما گاریدو را انتخاب کردیم!
در آن مصاحبه عجیب، مدیر جوان این صحبت ها را نیز 
به زبان آورد: »ما گاریدو را انتخاب کردیم، چون تجربه بالایی 
داشت و در تیم های پر طرفدار کار کرده بود. او می دانست 
در تیم های پرهوادار چطور کار کند. ما هم تلاش کردیم 
خیلی سریع در مورد ایران و بازیکنان ایرانی به او اطلاعات 
گاریدو تا الان جواب داده و  درست بدهیم. خدا را شکر 
در ادامه هم می دهد. وظیفه ما هم حمایت از ایشان، 
بازیکنان پرسپولیس و تمام عوامل است تا کمترین دغدغه 
گاریدو را  کلیدی این است: »ما  را داشته باشند.«جمله 
انتخاب کردیم.« این مدیران بهتر است بیایند و در مورد 
کامی را به  کامی پرسپولیس صحبت کنند. دلایل این نا نا
هواداران بگویند و بخشی از تقصیرات را گردن بگیرند. در 
تمام باشگاه های بزرگ و لیگ های معتبر، مدیر ورزشی 
نقش پر رنگی در تصمیمات مهم دارد. تصمیماتی اعم از 
جذب بازیکن، انتخاب سرمربی و بسیاری از مسائل کلان 
کامی،  یک باشگاه. البته با یک تفاوت. آنجا در صورت نا
گاها به بدترین شکل  مدیر ورزشی هم پاسخگو است و 

ممکن جریمه می شود یا باشگاه عذر او را می خواهد./ ایرنا

پرست ماند مناف هاشمی تا آخر سال  سر
نشست هیات اجرایی کمیته ملی المپیک برگزار شد. در این نشست در مورد 
مناف هاشمی هم صحبت شد. بحث حضور هاشمی در معاونت مالی وزارت ورزش 
مطرح  است و  هاشمی قرار است به جای برنا فیروزی در وزارت ورزش و جوانان سمت 
معاونت مالی را بگیرد و به همین خاطر  در کمیته ملی المپیک  به عنوان سرپرست 
کند. با تصمیم هیات اجرایی، مناف هاشمی تا پایان سال  دبیرکلی فعالیت می 
سرپرست دبیرکلی خواهد بود و سپس محمود خسروی وفا رئیس کمیته المپیک 

باید گزینه دبیرکلی را معرفی کند تا در هیات اجرایی به تائید برسد.

3 طلا،3 نقره و 3 برنز دیگر برای کاروان ایران
۳ طلا،۳ نقره و سه برنز دسته 96 کیلو نوجوانان آسیا به وزنه برداران ایرانی رسید. 
در پایان رقابت های دسته 96 کیلوگرم امیر حسین سپه با مهار وزنه ۱6۲ کیلوگرم 
به مدال طلای رده سنی جوانان رسید. سپه  با ۱۸۷ کیلوگرم در دوضرب نقره گرفت 
و مدال نقره مجموع هم با ۳۴9 کیلوگرم به این وزنه بردار اختصاص یافت. در این 
دسته وزنی، حمیدرضا زارعی که در رده سنی نوجوانان وزنه می زند با مجموع ۳۳۴ 
ع در یکضرب به مدال نقره رسید و دو  کیلوگرم به  ۲ مدال طلا و نقره دست یافت. زار
مدال طلای دوضرب و مجموع را از آن خود کرد. محمد اسفندیاری نیز با مجموع 

۳۳۱، سه مدال برنز به دست آورد.

روایت ناظمی از فردی که قیمت موتور سنگین را تعیین می کند!
رئیس فدراسیون موتورسواری و اتومبیلرانی گفت: فردی می آید و خودش را وابسته 
به نهادهای خاص می کند و کارش را پیش می برد و نزدیک به ۷۰ امتیاز واردات موتور 
دارد. او با قدرت می گوید »قیمت موتور سنگین را در تهران، من مشخص می کنم!« 
مازیار ناظمی اظهار داشت: فصل انتخابات فدراسیون است عده ای با شلوغ بازی 
دنبال این بودند که باید ما را تایید کنید و این درخواست قابل اجرا توسط فدراسیون 
نیست. البته در بین این ها قهرمانان و ورزشکاران واقعی نیز حضور دارند که حقشان 
لان و سودجویان به قدری منسجم و مرتب بوده  درحال تضییع شدن است. شبکه دلا
که خبری به بیرون درز نمی کرده است و همین موجب بی خبری برخی ورزشکاران از 
این موضوع بوده است. این معضلات با همکاری نهادهای مربوطه درحال اصلاح 
شدن است ولی عوارض خودش را هم دارد. وی ادامه داد: برخی از همین دوستان 
که حدود یک  عمدتا موتورهایشان را وارد نکردند و برگه هایی در اختیار آنها است 
میلیارد تومان قیمت دارد، دنبال این هستند که از آن استفاده کنند و آنها را در اختیار 
مجموعه دارها و کلکسیونرها قرار دهند و سودهای چند میلیاردی به جیب بزنند. این 
ماجرا با ورود پلیس صورتجلسه شد و اقدامات قانونی علیه آنها صورت خواهد گرفت. از 

رسانه ها می خواهم از حقوق فدراسیون و ورزشکاران دفاع کنند.

، معاف از قهرمانی کشور مومنی، امامی و قاسم پور
با پیشنهاد کادر فنی، ۳ آزادکار کشورمان از رقابت در قهرمانی کشور معاف شدند.
فدراسیون کشتی با پیشنهاد کادر فنی کشتی آزاد برای معاف کردن ۳ کشتی گیر از رقابت 
: رضا  های قهرمانی کشور  و مرحله اول انتخابی موافقت کرد. این سه کشتی گیر عبارتند از
مومنی وزن 6۱ کیلوگرم، یونس امامی وزن ۷۴ کیلوگرم و کامران قاسم پور وزن ۸6 کیلوگرم.

حامد حدادی، علی دایی بسکتبال است
حماد سامری، سرمربی تیم نفت آبادان درباره صحبت های مطرح شده مبنی بر اینکه 
حامد حدادی به دلیل کاهش قراردادش در ابتدای فصل، برخی بازی ها را روی نیمکت 
می نشیند و از نظر عملکردی نیز ضعف دارد، توضیح داد: حامد حدادی شناسنامه بسکتبال 
ایران است و در جهان بسکتبال، ایران را با او می شناسند. آبادان و خوزستان نیز زادگاه او است 
کید کرد: به نظرم همانطور که فوتبال ما علی دایی را  و عرق عجیب غریبی به اینجا دارد.  وی تا
دارد و قدر او را ندانستند، بسکتبال ما هم حدادی را دارد که بسکتبالی ها نیز قدر این گوهر را 

نمی دانند. با توجه به سن و سالی که حدادی دارد، برای من مثل یک جواهر گران بها است .

رونخواه سرمربی هوادار شد
امید روانخواه سرمربی سابق پیکان هدایت تیم فوتبال هوادار را بر عهده گرفت 
و جایگزین مهدی رحمتی شد. تیم فوتبال هوادار فصل بیست و چهارم لیگ برتر 
فوتبال را با سید مهدی رحمتی آغاز کرد و با این سرمربی تا پایان هفته سیزدهم لیگ 
برتر یک برد، ۵ مساوی و ۷ باخت برای خود ثبت کرد تا با ۸ امتیاز تیم شانزدهم جدول 

رده بندی نام بگیرد. 

آیا دلیل اصلی ناکامی پرسپولیس اختصاص پست های بزرگ برای مدیران کوچک است؟

آن سوی گاریدو

المپیک

وزنه برداری

موتورسواری

کشتی

بسکتبال

لیگ برتر

مدیر مسئول  سر دبیر ورود به تصحیح   شروع صفحه آرایی

خروج از تصحیح   اتمام صفحه آرایی

در فوتبال ایران ضرب المثلی 
هست که می گوید: »یک 
دشمن زیاد است و هزار 

دوست، کم.« یعنی اگر شما 
در گروهی کار کنید که حتی 
یک دشمن داشته باشید، 

سرانجام به ناکامی می رسید. 
همین شرایطی که گاریدو در 

تله  آن افتاد و هرگز نتوانست 
از این چاهی که با دستان خود 

ج  ساخته بود، به سلامت خار
شود

نمی خواهم این تیم 
حاشیه داشته باشد 

بلکه می خواهم بدون 
حاشیه تمرین کند و برای 

مسابقات برنامه ریزی 
داشته باشد. همه این 
موارد مستلزم بررسی و 

جلسه با کمیته فنی و 
رئیس فدراسیون است

  ] شهروند [  پس از اخراج خوان کارلوس گاریدو از پرسپولیس، اظهارنظرها درباره شرایط موجود این تیم با شدت بیشتری پیگیری می شود و نکته قابل تامل در این میان، انتقادها 
کامی های اخیر پرسپولیس فقط متوجه خوان  از عملکرد افرادی است که پشت ماجرا پنهان شده اند؛ همان افرادی که یک روز با افتخار اعلام می کردند »ما گاریدو را انتخاب کردیم!« نا
گوار برای تیم پرهوادار پرسپولیس، شریک   کارلوس گاریدو نیست؛ بلکه افرادی که در انتخاب او دخیل و سهیم بودند باید پاسخگوی شرایط موجود باشند. آنها نیز در ایجاداین شرایط نا

و مقصر هستند.

حمله موش ها به ورزشگاه اولدترافورد و 
درسی برای ما!

در  موش  شدن  یافت  مشکل 
 )Old Trafford( اولدترافورد  استادیوم 
از  یکی  یونایتد  منچستر  باشگاه 
می دهد  نشان  که  است  مثال هایی 
می توانند  فنی  و  بهداشتی  مشکلات 
در هر جایی از دنیا رخ دهند، حتی در 
سازمان های  و  مکان ها  مشهورترین 
کیدی است بر اینکه  جهانی. این اتفاق تأ
سرزنش  و  خودتخریبی  جای  به  باید 
مدیریت  و  راهکارها  ارائه  بر  بی پایه، 
باشگاه منچستر  بحران متمرکز شویم. 
یونایتد با معضل موش ها در استادیوم 
که  چرا  است،  شده  مواجه  اولدترافورد 
در پی یافت شدن شواهدی از فعالیت 
و  غذایی  کیوسک های  در  جوندگان 
بخش های مخصوص، درجه بهداشت 
یافته  کاهش  ستاره  دو  به  استادیوم 
، ردپای موش ها  است. در بازرسی اخیر
کیوسک های  در بخش های پذیرایی و 

مواد غذایی یافت شد و درجه بهداشتی 
کاهش  استادیوم از چهار ستاره به دو 
یافت. موقعیت استادیوم بین یک کانال 
آب و یک خط آهن و همچنین سرمای 
این  تشدیدکننده  عوامل  از  زمستان، 
مشکل بوده اند. کارشناسان کنترل آفات 
کنون تا پنج بار در هفته از استادیوم  ا
بازدید می کنند. باشگاه منچستر یونایتد 
در حال اجرای اقداماتی برای بازگرداندن 
است.  ستاره  پنج  به  بهداشت  درجه 
جوندگان،  به  آلودگی  مانند  اتفاقاتی 
نشت آب یا مشکلات فنی، محدود به 
حتی  نیستند.  خاصی  کشور  یا  ایران 
عظیم  بودجه های  با  مکان هایی  در 
مشکلاتی  چنین  نیز  جهانی  شهرت  و 
می دهد  نشان  این  می شود.  مشاهده 
که بروز مشکلات، اجتناب ناپذیر است 
و نباید صرفاً به دلیل وقوع یک چالش، 

خودتخریبی کرد.

تغییر سرمربی فوتسال زنان
 در اولویت نیست

و  فوتبال  بلاتکلیفی  ماه ها  از  بعد 
فوتسال زنان و خالی بودن پست نایب 
تاج  مهدی  فدراسیون،  زنان  رئیسی 
عنوان  به  را  شجاعی  فریده  حکمی  در 
کرد.  انتخاب  رئیسی  نایب  سرپرست 
سند  با  خود  گفته  بر  بنا  که  شجاعی 
راهبردی وارد این عرصه شده، از مدیران 
سابقه  و  است  زنان  ورزش  در  باسابقه 
هم  را  فوتبال  فدراسیون  در  حضور 
روی  پیش  را  زیادی  مشکلات  دارد.او 
خود می بیند که یکی از آنها به تیم ملی 
فوتسال زنان برمی گردد؛ پیش از حضور 
فوتبال  فدراسیون  در  شجاعی  مجدد 
حرف و حدیث های زیادی در مورد تغییر 
سرمربی تیم فوتسال زنان مطرح شد و 
حتی مجید جلالی مدیر فنی فدراسیون 
کرد سرمربی جدید انتخاب شده  اعلام 
و به زودی معرفی می شود. این در حالی 
کمیته  عضو  باجیوند،  حسین  که  بود 
کرد صحبتی مبنی  اعلام  فنی فوتسال 
کمیته فنی مطرح  بر تغییر سرمربی در 
نشده است. با این حال هنوز این سوال 
باقی مانده که تکلیف سرمربی تیم زنان 
چه خواهد شد.شجاعی در این مورد و 
همچنین ادعای مجید جلالی مبنی بر 
تغییر سرمربی به ایسنا گفت: سه، چهار 
روز است که آمده ام  و فعلا جلساتی را برای 
بررسی مشکلات برگزار کرده ام تا چالش ها 
را شناسایی و بر اساس آن برنامه ریزی 
کنیم. در حال حاضر تغییر سرمربی در 
اولویت ما نبوده است. از طرفی با آقای 
جلالی صحبت نکرده ام و فکر نمی کنم 

بدون هماهنگی با امور زنان فدراسیون 
ادامه  او  بدهند.  انجام  کاری  چنین 
داد: امور زنان مستقیم با سرمربی سر 
و کار دارد و باید جلسه ای با آقای جلالی 
بگذارم تا مشکلات را بدانیم. صحبت در 
مورد تیم فوتسال زیاد است اما نمی توانم 
فعلا صراحتا به شما بگویم که چه اتفاقی 
کمی داریم.  می افتد چون زمان بسیار 
کمیته فنی هم جلسه بگذارم تا  باید با 
بدانم مشکل چه بوده که به این مساله 
ورود کرده است. سرپرست نایب رئیسی 
فدراسیون فوتبال در مورد وضعیت بد 
از قهرمانی  زنان بعد  تیم ملی فوتسال 
گفت: دغدغه اصلی من  در سال ۲۰۱۸ 
کرده ام.  هم همین است و از قبل رصد 
واقعا دلم می سوزد که در فوتسال مقام 
نیاوریم. باید حتما در جام ملت ها اول تا 
سوم شویم که به جام جهانی برویم. جام 
جهانی برای ما خیلی حائز اهمیت است. 
او ادامه داد: نمی خواهم این تیم حاشیه 
بدون  می خواهم  بلکه  باشد  داشته 
مسابقات  برای  و  کند  تمرین  حاشیه 
برنامه ریزی داشته باشد. همه این موارد 
مستلزم بررسی و جلسه با کمیته فنی و 

رئیس فدراسیون است.


